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 14.2.2020ישי חמיום  2 דף מידע מס.  
 

 חג שמח לכל בית מעוז חיים!
 חג האילנות.  –השבוע אנו חוגגים את ט"ו בשבט 

בחג זה אנו מנציחים בדרך מוחשית את התחדשות הישוב בארץ, הדגש על מרכזיות החקלאות 
 בבניין הארץ, ועל הקשר שלנו לשורשים ולאדמה.

ותר להתפרנס יהולך ונהיה קשה ובשנים האחרונות הולך ויורד קרנה של החקלאות בארץ, 
מעבודת האדמה. במעוז, המושתתת בעיקר על ענפי החקלאות, משמעות הדבר היא גורלית, 

ורק בזכות החקלאים הטובים שיש במעוז, עדיין ניתן להתפרנס בכבוד מענפי החקלאות, 
 למרות כל הקשיים. 

 
רחשו במעוז שני מקרים של אלימות בהם הייתה מעורבת המשטרה, אחד מול אדם השבוע הת

 שלא מהקיבוץ והשני בין חברי מעוז.
ואם  םאני מבקש לנצל הזדמנות זו ולגנות בכל פה נקיטת צעדים אלימים כל שהם, אם מילוליי

 אני מאמין שחברים רבים מצטרפים לקריאתי זו. .פיזיים
 הופך להיות אלים, זה אומר לגבינו איך אנחנו נראים,  צריך לזכור שברגע שסכסוך

 איך אנחנו מתנהלים ובוחרים לפתור בעיות. –וחשוב מכך 
אין צורך להכביר במילים על דמותה של חברה בעלת אפיונים של אלימות הפוגעת באחר 

ול ויוצרת נורמות של אי כיבוד האחר, ונתינת מקום לדין עצמי והענשה של אדם אחר ללא שיק
 דעת של מוסד או גוף ניטראלי.

אני תקווה שנוקיע התנהגויות כאלו מתוכנו, ולא ניתן מקום לנורמות כגון אלו, גם לא 
 בשתיקה ומעבר לסדר היום.

 
השבוע אנו עומדים בפני הכרעה חשובה להמשך החיים המשותפים במעוז. תוצר של עבודה 

בוץ, גובשה לידי הצעה הטובה ביותר ארוכה, יסודית ומאומצת של צוות שנבחר על ידי הקי
 והמתאימה ביותר לכלל חברי מעוז.

רם נודע על תוצאות ההצבעה, אך ללא קשר לתוצאות אני רוצה טנכתבים עוד ב ודברים אל
לברך על התהליך ועל התוצאה. הוכחנו שהדרך חשובה לא פחות מהמוצר הסופי. ראינו 

המשותפת ולהגיע למטרות ביחד, בשילוב  לה ורצון טוב, ניתן למצוא את הדרךכשבהרבה ה
 כוחות, ובעיניים פקוחות לגבי העתיד.

 
 ועדת ביקורת העבירה למנהלים נוהל לגבי התנהלות נכונה בכל הנוגע לתשלומים ותקבולים.

אנו פועלים ליישם את  קטין חשיפה להתנהלות לא תקינה בתחום רגיש זה.הנוהל זה אמור ל
 .לנוהלההמלצות, ולהתאים את ההתנהלות שלנו 

 
, ומציאת המקורות גיבושהתכנית השקעות של הקהילה התחילה להתגבש בהנהלה. לאחר 

א תובא לאישור האסיפה. בינתיים יש מספר השקעות יהכספיים המתאימים לתכנית זו, ה
השקעות שלא נכון ולא ניתן לדחות  דחופות שההנהלה אישרה לקדם על חשבון אותה תכנית,

. בין היתר מדובר על השקעה בתשתיות )מגרש חניה, מדרכות ותיקוני בורות(, ובתרבות ןאות
 )קניית ציוד(.

 
של  לתושבותלקראת המשך קליטת משפחות לתהליך של קבלה לחברות, אנו נערכים לקבלה 

סדיר דיור מתאים לאותן מספר משפחות כבר בקיץ הקרוב. אנו נאלץ למצוא פתרונות לה
משפחות, בין היתר על ידי שיפוץ דירות שנמצאות היום במצב שאינו מתאים ואינו מושך 

מגורים במקום. אנו ניתן עדיפות בדיור למשפחות המועמדות לקליטה, על פני תושבים שונים 
 שאלו הם המגורים הזמניים שלהם. 
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ברפת, דבר שמשפיע כבר כעת על  בתחום העסקי אנו מתמודדים עדיין עם משבר המחלה
 תוצאות הענף, ומגדיל את חוסר הוודאות לעתיד ענף חשוב זה.

 אנו עוסקים באיתור גידולים נוספים שאמורים להיות ריווחים יותר בחקלאות.
יש עיסוק נרחב באיתור מקורות הכנסה נוספות לקיבוץ, אם בתחום הסולארי, אם בתחום של 

 הקיימים. תעשיה, ואם בתחום הענפים 
 אני מקווה שבמהלך השנה כבר נוכל להביא להחלטה על מקור הכנסה נוסף לקיבוץ.

 

 שבת שלום, גור.
 

**************** 
 

 משולחנו של מרכז המשק
גרמו לכנרת להגיע למפלס שיש צורך לפתוח את החורף הגיע ובגדול, השנה הגשמים  - חורף

שוטף  –סכר דגניה. כל האיים נעלמו והגשמים והשלגים לא מפסיקים לרדת. לנו זה טוב 
 ומנקה את הקרקעות המליחות ועושה טוב לגידולי השדה. נקווה שהתוצאות יהיו בהתאם.

התקיימה פגישה עם מתכנני הרכבת לגבי תכנון על שטחי מעוז  - סילת הרכבת החדשהמ
חיים. הוחלט בהנהלה לקחת שמאי שילווה את המו"מ על הפיצויים ונבחר צוות שיוביל את 

התהליך עם השמאי. מדובר בסכומים גדולים ויש צורך לעשות זאת בצורה מקצועית עם 
 האנשים הנכונים.

נציגים ורוב  3היום יש לנו ייח' חוסיין מיקירה כך שסגרנו רכישת מניות גשר ש - גשרים
בדירקטוריון. הנציגים שנבחרו: יורם שחם, גור מלמד ואני. בניצני שלום, לאחר השלמת 

 , יהיו הנציגים צביקה הרפז, גור מלמד ואני. כך החזרנו את השליטה בגשרים.75%-הרכישה ל
רום. הסיור דעם הענפים החקלאיים ב התקיים סיור של הנהלת ייצור ופיתוח – סיור לימודי

התחיל בחוות אורלי לגידול סברס והיום אנו אוספים מידע על הגידול תוך כוונה להביאו 
למעוז. בהמשך הסיור ביקרנו באזור דרום ים המלח, נאות הכיכר, עין תמר ומו"פ ערבה 

 תיכונה.
המשאבות חזרו לפעול אבל הסתימה יכולה לחזור על עצמה. הוחלט לבנות  - משאבות הירדן

. המשמעות היא פרויקט לא קטן. ההנהלה החליטה להפקיד יניקת המיםמתקן הנדסי שיגן על 
 את יהושע טל על המלאכה שאמורה להסתיים לקראת הקיץ.

ניקוז. והרקע קההתקיימה פגישה עם רשות ניקוז וחקלאות לגבי שמירה על  - שימור קרקע
 הוחלט להכין תכנית משותפת ולטפל בשימור הקרקעות של מעוז חיים.

נושא הנכסים לא היה מטופל שנים. יש חובות ולא נגבתה הצמדה מחוזים  – השכרת נכסים
 קיימים. הוחלט לעשות סדר ולהכניס את הנושא לטיפול שוטף כולל גביה מסודרת.

פרות  2בשחיטה יזומה שלנו נתגלו  פרות חשודות. 10לצערנו בבדיקה האחרונה נמצאו  - רפת
נגועות שלא הובחנו בבדיקה. התקיימה פגישה עם צוות העובדים ברפת בה הסברתי שאין 

כוונה לסגור את הענף ונעשה הכל לעבור את המגפה, להרים ולחזק את הענף שידע שנים 
 הסברתי להם שמניסיוני מכל משבר יוצאים מחוזקים. טובות.
פרוג'קט בר וצמח תערובת עושים בדיקה מקיפה ברפת שלנו לבדוק אפשרויות לשיתוף חברת 

פעולה כולל השקעות משותפות והרמת הרפת למקומות הראשונים. הבדיקה בעיצומה לקראת 
 סיום, נעדכן לאחר התוצאות.

 וע נקיים ישיבות ראשונות שיתחילו בסיורבהקמנו הנהלות לענפים וכבר הש - הנהלות לענפים
ורקע על הענף. מטרת ההנהלות לקבל החלטות לאחר דיון מעמיק של מספר חברים המכירים 

 את הענף. ההנהלות יביאו את המלצתן להנהלת ייצור ופיתוח.
עם הבעלים  נו גור ואניהתקיים סיור בעסק ורעיון הפטנט נראה רלוונטי. נפגש - גרינספנס

 ולהקמת הייצור במעוז חיים. אמשיך לעדכן. שותפותלבדיקת 
בעקבות פניות חברים מצורף בהמשך מכתבו של שלו אריאלי.  – אירוע שפיכת הדגים במדגה

 הנושא יגיע לדיון בישיבת דירקטוריון החברה הקרובה. 

 שבת שלום, יפתח.
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 .24.12.2019יכום אירוע של שפיכת דגים מצפון לבריכה ל' בתאריך ס

 מעי לעובד המדגה שהתנהגות שכזו אינה הולמת ואינה מקובלת !!!הובהר חד מש
 ואין לנהוג כפי שהוא נהג כלפי אנשים זרים וכלפי הרשויות. 

אין לשפוך דגים מתים ללא קבלת אישור ממנהל התפעול או ממנהל המדגה )באחריות מנהל 
 התפעול להעביר את הנושא לצוות המים(.

 לפי החוקים של הרשויות .שפיכת דגים מתים תעשה אך ורק 
 .דה אליהו, חובה לקחת תעודת משלוחבמידה והדגים נשפכים במשטח "קומפוס" של ש

יש לזכור שענף המדגה נמצא תחת פיקוח הדוק וצמוד של הרשויות, ויש להקפיד לעבוד לפי 
 הנהלים המותרים על פי חוק. 

 שלו אריאלי
 

**************** 
 

 2020פברואר  - מוועדת ביקורת
הביקורת על דוח  .וועדת הביקורת ומבקר הפנים יפתח אלון ממשיכים בפעילות השוטפת

 .5.11.19 -אושר בהנהלה ב 2019 -שבוצע ב התשתיות
הדוח רחב היקף עוסק בנושאים רבים שכל אחד מהם ראוי לדוח ביקורת מיוחד. כולל את 

חשמל / תקשורת / בנין וחצר /   הנושאים: מבנה ארגוני ובקרה תקציבית / מערכת מים וביוב /
 נוי / השכרת דירות ומבנים.

הדוח בוצע בשלב של התארגנות מערך ניהול ענפי התשתיות בקיבוץ באחריות מנהל תשתיות 
ורואה בדוח כלי עבודה לקידום תחומי  ,הועדה מברכת על ההתארגנות החדשהופרויקטים. 

יות כולו וכל אחד מהענפים הנכללים התשתיות בקיבוץ ולגיבוש נהלים להפעלת מערך התשת
 פרסום הדוח לציבור נדחה בשל חילופי מנהל הקהילה שהתשתיות הן בתחום אחריותו.  .בו

 לתפקיד יימסר לו הדוח ויפורסם לציבור.      בוריסעם כניסתו של יוסי 
  בתהליך לקראת הגשת הטיוטה למבוקרים ולוועדה. – ביקורת השכרת מבנים במשק

 
  :30.1.20 -ישיבת וועדת הביקורת בב וסוכמ 2020יקורת להמשך שנת נושאי הב

  ניהול המשק והקהילה שעדיין לא נעשתה בו ביקורת.נושא מרכזי ב - משאבי אנוש .1
ביקורת חוזרת . 2014 -חב על מערכת החינוך נעשה בדוח ביקורת ר - מערכת החינוך .2

והיערכותה לשנים  נים אלהיישום ההמלצות ובחינת פעילות המערכת בש תבדוק
כך שניתן יהיה לקחת  חשוב שדוח הביקורת יוגש עד סוף שנת הלימודים .הבאות

 בחשבון את ההמלצות בתכנון  שנת הלימודים תשפ"א.
 ביטוח במשק ובקהילה. .3

 
  :המלצות גנריות להגברת בקרה ופיקוח על תשלומים ותקבולים בקיבוץ ובתאגידיו

מהיחידה לביקורת  יפתח אלון,המסמך גובש ע"י . הביקורתהתקבל בוועדת מסמך בנושא זה 
 בקיבוצים רבים. פנים ניסיון בביקורת בעל שהינו  הולצמן ושות'-בקיבוצים במשרד רוזנבלום 

ע"י אמוץ נהלים לצמצום  ועד מאירועים של אי סדרים כספייםלהתגונן בעוד מ מטרת המסמך
  בתשלומים ובתקבולים של הקיבוץ ענפיו ותאגידיו.לפעולות בלתי תקינות הקשורות  חשיפות

יו"ר / מנהל עסקי /  –להביא את המסמך למנהלים  ונעת,לעשות פעילות מ –הוועדה מציעה 
                                                                               ולפעול ליישומן. ,לאשר את ההמלצות כנוהל עבודהמנהל קהילה / מנהל הנהלת חשבונות. 

עשה ביקורת ליישום יבעוד שנה ת נפעל מול ההנהלה לאחר כניסתו של מנהל הקהילה החדש.
 ו.  הנהלים להגברת בקרה ופיקוח על תשלומים ותקבולים בקיבוץ ובתאגידי

יקורת בהערות לנושאי הביקורת ובנושאים אחרים חברים מוזמנים לפנות לחברי ועדת הב
                                                                                                                                     העולים על הפרק.

 
 .הועדה יו"ר – מיכל כרמל, , אבי גל חברי הוועדה: מלכה חורש, מאיר פרטוש, גלית דקל
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 לחברים שלום,
לאחר פטירתו בטרם עת של חברינו אריהל'ה גנתון ז"ל הוקם צוות לבדיקת המשך 

 מרכזת, יורם שחם, רחלי נהיר,  -הפעלת קפה גלריה. בצוות החברים: סופי אביסרור
 שניר בראון, ניר דפנא, טל סולץ. 

 להמשך פעילות המקום. אנו פונים אל הציבור לקבלת רעיונות, הצעות ויוזמות
 הנכם מוזמנים לפנות לכל אחד מחברי הצוות עד לסוף החודש.

 תודה.
                                                                                                                                            

 
 
 

 ...בחינוך נעשהמה
 הנחייה עם הקרובה לשנה החינוך תוכנית את להכין עדנה י"ע התבקשתי 2020 תקציב לקראת
  .הקיימת הסובסידיה את להגדיל ולא לצמצם

 ההוצאות את בחנו, בית בכל הילדים מספרי על עברנו ,התמחירן חמי עם ישבתי ההנחייה בעקבות
 2020 לשנת והסבסוד בגירעון השנה את נסיים אנו במערכת הילדים מספר ירידת שעקב וראינו

 נשארנו עדיין אך קניות הגבלנו, הוצאות צמצמנו, החינוך תוכנית את בדקנו. 2019 משנת גבוה יהיה
 . מהתוכנית גבוה בפער

 תומר ובגן פורמלית הבלתי במערכת החינוך מחירי האחרונות שבשנים ולאחר חוזרת בדיקה לאחר
 רמת על לשמור במטרה וזאת ₪ 100-ב קיבוץ לחברי המחיר את להעלות הוחלט התעדכנו לא

 בשנים התעדכנו ולחיצוניים לתושבים החינוך מחיר) החינוך באיכות לפגוע ולא הקיימת השירותים
 מכן ולאחר חינוך ועדת לאישור הובאה החינוך מערכת של התקציב תוכנית(, לשנה אחת האחרונות

  הקיבוץ ר"יו – גור עם הורים מספר נפגשו מחירים עליית על ההודעה בעקבות. ההנהלה לאישור
 . הלימודים שנת באמצע מתבצעת העלייה ומדוע המחירים לעליית הסיבות את לבדוק וביקשו

חשוב לציין כי תקציב החינוך נגזר מתוך תקציב הקהילה שמאושר כל שנה בינואר ולכן עליית 
 המחירים התבצעה בשלב זה של השנה. 

 התקיימה בהמשך, המחירים עליית בנושא שוב ודנה חינוך ועדת התכנסה, גור עם הפגישה לאחר
 התקיימה הישיבה, בנושא דעתו את להביע שמעוניין מי כל הוזמן שאליה פתוחה חינוך ועדת

 . שהגיעו לחברים הסברים וניתנו טובה באווירה, לחבר במועדון
 .הקהילה תקציב אישור במסגרת אושר החינוך תקציב

 
 תפקידנו, המערכת קיימת ובעבורם, כאן אנחנו שבעבורם הילדים הם החינוך מערכת של ליבה לב

 פעילויות, הכלה, שיגרה, בטוחה סביבה: לגדול בכדי להם זקוקים שילדים הכלים את להם לתת
 .וגבולות העצמי הביטחון טיפוח, דעת הרחבת, לגילם המותאמות

 על ושומר ביטחון שמייצר דבר במערכת רבות שנים עובדות , המובילותותיק, יציב שלנו הצוות
, להתייעץ, להקשיב שיודע, המסורות את, המערכת שפת את שמכיר צוות וזה .הקיימת המסגרת

 .שלנו היחידה מגאוות חלק ולהיות לשמור
 ובהשקפת ברצונות, בצרכים – ההורות סגנון גם משתנה שלנו הקהילה על שחלים השינויים בתוך

 ועם להכיל, לשמוע, ההורים של ולצרכים לרצונות קשובים להיות משתדלים מצידינו אנו .העולם
 .בפרט והמעוזי בכלל הקיבוצי החינוך של העולם ותפיסת המסורות את לקיים אתז
 

  - החינוך מערכת של השנתית בשגרה עסוקים אנו אלה ובימים
, אלוק אסף, דפנא נעמי, סולץ אלה, אריאלי יותם -" חמניה" כיתת ובנות בני, המצווה בר שנת ילדי

 במשימת המצווה בר שנת את פתחו ,טל ואבישי גרינברג עומר, סלע אורי, כהן מעיין, דפנא יונתן
 עם ההורים להם חיכו אחריולש אזורי יפים'ג וטיול גיבוש פעילות", עצמי אל מסע" - פתיחה
  .המשימות קלףוקבלת  ערב ארוחת
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  .הנוער במועדון התקיימה ראשונה עזרה קורס – שנייה משימה
 נפרשות המשימות. מעוז לחיילי מנות משלוחי ויחלקו יכינו בה שלישית משימה תתקיים בפורים
 .לקיבוץ המופע שהיא האחרונה המשימה אותן ותחתום השנה לאורך

 
 והנוער הילדים עוברים במעוז החינוך שנות כל לאורך – ב"י שנת – השנה פתחנו חדשה מסורת
 החינוך במערכת פועלים אנו שלאורם וערכים מעוזיות מסורות, שיא אירועי, משמעותיות פעולות

 . הדרך להמשך הכלים במיטב המצוידים משמעותיים בוגרים להצמיח כדי
 ב"י פרוייקט את ונחזיר החינוך במערכת שחלפו השנים כל את מסכמים בה שנה תהיה ב"י שנת

 של גיבוש ערב, ב"י כיתה ובנות לבני רק המיועדים מפגשים מספר כוללת השנה. במעוז נהוג שהיה
 .מחזור בחג השנה את נחתום וכמובן סיום פרויקט, תוכן פעולות, הכיתה

  
  .9.3 שני ביום פורמלי הבלתי בחינוך פורים ערבנחגוג את  – םירופ

 .החג לפני כחודש לקראתו מתכוננים והילדים הנוער שבני תהליך זהו הילדים בחברת פורים
, מור להב, פוקס יובל'( ט כיתה) הקבוצות ראשי, קבוצות לשלוש התחלקו' ט–'א מכיתה הילדים כל

, ב"חטה ובנות בני שאר של בעזרתם אופק ונועה, אמויאל אור, נאוה ועומר עמית, כהן שיזף
 בחזרות' ח-'א ילדי עם יעבדו הקרוב החודש ובמהלך לריקודים כוריאוגרפיה בונים, הצגות כותבים
 . שכתבו הצגותאת ה ומביימים טקסטים את, הריקודים את מלמדים הם. החג לקראת

', ח עד' א מכיתה ילדים ומפעיל פועל' ט בכיתה נוער לראות נהדר זה ,ארגון במחנה כמו ,ושוב
 . וכבוד רוח אורך, בסבלנות

 חברת של בפורים חלק לוקחים הם שגם, הנעורים גיל ובנות בני את יכלול המכובד השופטים חבר
 .השיטה בבית נוער במסיבת חוגגים ולמחרת הילדים

 
 הפעלת, תחפושות בתחרות נפתח, בערב 19:30 בשעה שני ביום הילדים עם ניפגשתכנית הערב: 

 מגיעים ואז ביתנים, ארוחה, הקיבוץ ברחבי לילה משחק, הופ-הולה בסגנון חישוקים עם ריקודים
 !  הילדים שכתבו וריקודים הצגות הערב של לשיאו
 מוזמנים הופ-הולה בסגנון חישוקים של והפעלה תחפושות תחרות שהוא הערב של הראשון לחלק

 .בקהילה החברים ושאר הוריהם, הרך הגיל ילדי
 

 9.3 שני ביום פורים את נחגוג אנו הרך הגיל במערכתגם 
, (פורימית ובאווירה מקושטים בוקר לארוחת מצרכים) מנות משלוחי יכינו ההורים, הילדים בגני

 .פורים משתה בסגנון בוקר ארוחת יחגגו והילדים לגנים אותם יביאו
 לתהלוכת ונצא, ניצן בית מול 10:00 בשעה( הורים ללא) הרך הגיל ילדי כל ניפגש מכן לאחר

 "הכובעים מוכר" ילדים להצגת ספורט באולם נתכנס התהלוכה בתום, הקיבוץ ברחבי תחפושות
 

 , שלום שבת בברכת         
 .אביסרור סופי         
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 חיים מעוז גדש
 .ועגבניות. מלוןו אבטיח: גידולים בשני עסוקים ,הבכיר ועד מהזוטר ,כולנו האחרון בחודש

 .קר לשתילים יהיה לא וחלילה שחס עליון ניילון פרסנו ומייד שתלנו ,תחתון ניילון פרסנו באבטיח
 . פשוט לא ניילון לפרוס ומלון אבטיח של דונם 500 .ומתישה מפרכת עבודה

 .זה עם סיימנו לשמחתינו אך
 דונמים כמות. לעגבניות שמיועדים דונם 500 על טפטוף פרסנו. הבא שבוע השתילה בעגבניות

 .עגבניות של נכבדה
 ,המקצרה את הכנו, החיטה את לרסס סיימנו, מהבצל קווים הוצאנו לנו שהיו הפנויות בשעות

 , [בהצלחה לו נאחל] לצבא ארבל את שלחנו, חדש טרקטורון קבלנו, ומכבש מגוב
 הישן והטרקטור, מאנגליה בים בדרכו החדש הטרקטור, בעמק מחקלאות חדשים עובדים 3 קבלנו
 .בצפון מרוצה לקוח לעוד בדרכו

 .[התגעגענו] לאספסת החרושת בית את להתחיל כדי הבא לחודש מחכים
 .התחומים בכול הנפלאה העבודה על המסורים לעובדים תודה
 .והגשם מהקור סוטיתבמ לאסי

 .דניקו 
 

**************** 
 

 2020 ינואר -בטחון מעוז 
 לאחר. בצפון הפועלות הגנבים לחוליות הקשור בכל בעמק רגיעה קיימת - הגנבים חוליית .1

 בעמק שקט נהיה ומאז חיים במעוז בפריצה מעורב שהיה חולייה חבר נעצר, חיים במעוז הפריצה
 .אחרים למחוזות עברו ואלו ,שלנו

 ציוד לפנות מתבקשים התושבים .במקלטים ייסודי טיפול התחלנו, המועצה בעזרת - מקלטים .2
 חברה י"ע יפונה במקלטים שישאר הציוד כל זה תאריך לאחר .2020 במרץ 1 ל עד מהמקלטים

 .בנושא מכתב נשלח. חיצונית
 המתח לרכיבי הקשור בכל מקיף טיפול ייבחן, עובד ולא בתקלות מרבה לאחרונה - ראשי שער .3

 .בשער הנמוך
 עלויות את יוזילה דבר, רואה ל"לחמ המצלמות מערכת את להעביר אפשרות נבחנת - שמירה .4

 .אפקטיבי יותר מענה וייתן השמירה
 חברי כאשר, בכוננות נערכנו והסופות הקרים הימים במהלך - ובסערות בקרות חורף הערכות .5

 כללית חשמל הפסקת במקרה הזהב גיל לפינוי בכוננות היו( כוננות כיתת) היישוב הגנת מחלקת
 .הסוערים הימים במהלך שלום לכולם כי ווידאה בתיה, כן כמו. הסיעודי לבית

 .חשודים אנשים על ודווחו ערנות גלו, הגלבוע ז"מוא ביישובי יום להתפרצויות עדים אנו - פלילי .6
 את יש לפועלים כי הקפידו, ביישוב פועלים בדיקות לעת מעת מתבצעות - פועלים בדיקות .7

 .המתאימים האישורים
 , הופמן איתי ,בברכה

 חיים מעוז -צבאי בטחון רכז
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 01.01.20מתאריך  01' מס כללית אסיפה רוטוקולפ
 .21מספר החברים המשתתפים באסיפה:  .224מספר חברי האגודה ליום האסיפה: 

 .גור מלמד: נבחר האסיפה למזכיר .סופי אביסרור: הנבחר האסיפה ר"ליו
 

 סדר היום של האסיפה:
 .ברית פיקוח – 2020: אישור משרד רו"ח לשנת 1סעיף 

 מנהל סניף צפון של ברית פיקוח. –מוזמן: רו"ח ארנון רז 
 קבלה לחברות בעצמאות כלכלית של המועמדים: :2סעיף 

 מוריה טרומפר , גל טרומפר, טוני עפרוני, זוהר עפרוני, יערה טמקין, דניאל טמקין.
 בחירת הנהלת קרן המילואים:  :3סעיף 

 בצלאל בן יצחק. –חנה ישבי, זאב צם, עמוס לויטל, עמרי הדס, מלווה חיצוני 
 : שיפוץ בית יבניאלי.4סעיף 

 
 החלטות:

שיפוץ בית יבניאלי. נערכה הצבעה  4לא לערוך הצבעה על סעיף  -ראובן חורש  –קריאה לסדר 
 בהרמת יד באסיפה, וברוב קולות המצביעים הוחלט לדון על הסעיף ולהעבירו להצבעה בקלפי.

 
 .ברית פיקוח – 2020אישור משרד רו"ח לשנת . 1סעיף מס' 

מכרז רו"ח. ארנון רז ממשרד ברית פיקוח הציג את משרדו. : יפתח הציג את התהליך החלטה
נערכה הצבעה בהרמת יד בעת האסיפה. ברוב קולות המצביעים נבחר משרד רו"ח ברית פיקוח 

 .2020לשנת 
 

מוריה טרומפר , גל טרומפר, קבלה לחברות בעצמאות כלכלית של המועמדים: . 2סעיף מס' 
 ן, דניאל טמקין.טוני עפרוני, זוהר עפרוני, יערה טמקי

: המועמדים הוצגו באסיפה. סוכם לגשת להצבעה בקלפי לאישור המועמדים לקליטה החלטה
 לחברות בעצמאות כלכלית.

 
חנה ישבי, זאב צם, עמוס לויטל, עמרי הדס, בחירת הנהלת קרן המילואים: . 3סעיף מס' 

 בצלאל בן יצחק. –מלווה חיצוני 
רן ופעילותה. סוכם לגשת להצבעה בקלפי לאישור : עמרי הדס הציג את הנהלת הקהחלטה

 ההנהלה.
 

 .שיפוץ בית יבניאלי. 4סעיף מס' 
 : ניר דפנא הציג את תכנית השיפוץ ואת הצעת התרומה ע"י דוד יונס.החלטה

 הצעה להנצחת משפחות השואה. –נורית גל 
תידרש לדיון מבקש שההחלטה תצא לפועל ממקורות חיצוניים בלבד. כל השקעה נוספת  -יוסי

 מחודש ואישור האסיפה.
 הנצחה ומקום למפגש בזמן האזכרות. –עזרא כהן 

דרכי עבודה שלא  –דרכי העבודה במעוז הן של שיתוף הציבור וקיום דיון עם הציבור  –דיתי 
 נעשו במקרה הזה.

חושב  -מרגיש מבוכה, לא יודע מה לומר. לתחושתו ייבנה כאן עוד "פיל לבן" –ראובן חורש 
 שצריך לעצור הכל ולחשוב שוב.

הוחלט לגשת להצבעה בקלפי על תכנית השיפוץ הקיימת ממקורות תקציביים חיצוניים בלבד. 
 כל החלטה כספית עתידית מתקציב הקיבוץ תידרש להחלטת הנהלה ואסיפה.
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 , להלן תוצאותיה:6.1.20-5לפי נערכה בתאריכים הק -הצבעה בקלפי
 קבלה לחברות בעצמאות כלכלית של המועמדים:   :1סעיף 

 מוריה וגל טרומפר, טוני וזוהר עפרוני, יערה ודניאל טמקין.
 ברוב קולות המצביעים התקבלו כל המועמדים לחברות בעצמאות כלכלית.

 
 בחירת הנהלת קרן המילואים:  :2סעיף 

 מלווה חיצוני -ישבי, זאב צם, עמוס לויטל, עמרי הדס, בצלאל בן יצחקחנה 
     8-, נמנעים/פסול 10 –, נגד  75 –בעד הצוות 

 ברוב קולות המצביעים נבחרה הנהלת קרן המילואים.
 

 שיפוץ בית יבניאלי:  :3סעיף 
 ברוב קולות המצביעים אושר שיפוץ בית יבניאלי.    4-, נמנעים/פסול 9 –, נגד  80 –בעד

 מכלל הבוחרים. 41%המהווים  223חברים מתוך  93הצביעו 
 

************** 
 

 08.01.20מתאריך  02' מס כללית אסיפה רוטוקולפ
 .20מספר החברים המשתתפים באסיפה:  .229מספר חברי האגודה ליום האסיפה: 

 גור מלמד.: נבחר האסיפה למזכיר .יורם שחם: נבחר האסיפה ר"ליו
 

 סדר היום של האסיפה:
 2020תקציב הקהילה לשנת : 1סעיף 

 
 החלטות:

 . 2020תקציב הקהילה לשנת . 1סעיף מס' 
: גור הציג את תקציב הקהילה ואת ההסתייגויות שהוגשו על ידי יואב יעקבי ואלכס החלטה

ויות של יואב יעקבי ולהוציא את סולץ שנידנו בהנהלה. ההנהלה החליטה לקבל את ההסתייג
ולדחות את הסתייגויותיו של אלכס.  אלכס  2020הצעת השינוי בתחום הקולנועיות מתקציב 

ביקש להציג את הסתייגויותיו וסוכם כי יצגם בתום הצגת התקציב. נורית גל ביקשה לבדוק 
 איך ומתי מעדכנים את תקציב -. הערות אלכס₪ 5,000-למה המספרה מתוקצבת ב

אל"ש. אלכס הציג את הסתייגויותיו  36הפנסיונרים בשיתופי ומדוע הסעיף נמצא ברווח של 
 סוכם לגשת להצבעה בקלפי בעד או נגד התקציב של כלל חברי מעוז. בפני האסיפה.

 במידת הצורך, לאחר ההצבעה, יתקיים מפגש חברים נוסף להסבר על התקציב.
 

 , להלן תוצאותיה:13.1.20-12הקלפי נערכה בתאריכים  -הצבעה בקלפי
 .2020תקציב הקהילה לשנת . 1סעיף מס' 

 .2020ברוב קולות המצביעים אושר תקציב הקהילה לשנת .   15-, נגד 38 -בעד
 מכלל החברים. 23%-, כ229חברים מתוך  53הצביעו 

 
 
 
 
 
 

 מ"מ 125מתחילת ינואר ירדו במעוז  -גשם 

 מ"מ 276 -מצטבר
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 28.01.20מתאריך  03' מס כללית אסיפה רוטוקולפ
 27מספר החברים המשתתפים באסיפה:  .229מספר חברי האגודה ליום האסיפה: 

 גור מלמד.: נבחר האסיפה למזכיר .סופי אבסירור: הנבחר האסיפה ר"ליו
 

 סדר היום של האסיפה:
 בחירת מנהל קהילה.  : 1סעיף 

   אלכס סולץ. –מועמד מטעם עצמו    יוסי בוריס. –המלצת צוות איתור 
 

 החלטות:
 . בחירת מנהל קהילה.1סעיף מס' 

: גור הציג את תהליך האיתור של מנהל הקהילה. צוות האיתור בחר והמליץ על החלטה
מועמדותו של יוסי בוריס. יוסי הציג את עצמו בפני החברים. נשאלו שאלות ע"י וניתנו 

כמועמד מטעמו, נשאלו שאלות וניתנו תשובות. התקיים תשובות. אלכס סולץ הגיש את עצמו 
 דיון על שני המועמדים ולבסוף הוחלט לגשת להצבעה בקלפי.

 
 , להלן תוצאותיה:3.2.20-2הקלפי נערכה בתאריכים  -הצבעה בקלפי

מקולות  55%** מנהל קהילה נדרש להיבחר ברוב של . . בחירת מנהל קהילה1סעיף מס' 
 המצביעים.

 :יוסי בוריס –איתור  המלצת צוות
 .המצביעיםבעד מסך קולות  85%יוסי קיבל       2 –פסול   21  -נגד    136 -בעד 

 :אלכס סולץ –מועמד מטעם עצמו 
 .המצביעיםבעד מסך קולות  15%קיבל  אלכס     135  -נגד    24  -בעד 

 ברוב קולות המצביעים נבחר יוסי בוריס למנהל קהילה
 מכלל החברים.  69.5% – 229חברים מתוך  159הצביעו 

 
************** 

  
 08.01.20מתאריך  01' מס תאגיד ייצור ופיתח אסיפה רוטוקולפ

 קיבוץ מעוז חיים ופולירז שותפות. – 2 מספר חברי האגודה ליום האסיפה:
 רגילה. חברים בחברות 16נציג קיבוץ מעוז חיים:   נציג פולירז שותפות: יהושע טל.

 גור מלמד.: נבחר האסיפה למזכיר .יורם שחם: נבחר האסיפה ר"ליו
 

 סדר היום של האסיפה:
 2020תכנית משק לשנת  :1סעיף 

 
 החלטות:

 2020תכנית משק לשנת  :1סעיף 
. זאב צם הסתייג מסעיף הבדיקות ברפת. נשאלו 2020יפתח הציג את תכנית המשק לשנת 

התכנית. סוכם לגשת להצבעה בקלפי בעד או נגד תכנית המשק שאלות והתקיים דיון על סעיפי 
 של החברים בחברות רגילה.

 : יפתח.הוטל לביצוע ע"י
 

 , להלן תוצאותיה:13.1.20-12הקלפי נערכה בתאריכים  -הצבעה בקלפי 
 5-, נגד 36 -בעד    2020תכנית משק לשנת  :1סעיף 

 .2020ברוב קולות המצביעים אושרה תכנית המשק לשנת 
 מהחברים בחברות רגילה. 26%-, כ157חברים מתוך  41הצביעו 
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 לארבל שמואל

 ,לשירות צבאי ברכות לרגל גיוסך

 .אלינו במהרה מור על עצמך ושובש
 

 הדס  לליבי
 ברכות לרגל שחרורך משירות צבאי.

  שמחים לפגוש בך על המדרכות.

 
 למאי מור

 . סיום קורס קציניםברכות לרגל 
 גאים בך!

 
 , אביסרור עמר, אמויאל נמרוד, גלבוע לאה, בוקי שמואל :ינוארמזל טוב לילידי חודש 

,  דפנא טל, דגן יעל, דגן יאיר, גלבר אילנה, פוקס דותן, סולץ אביתר, לוין וטל ימי, גור-בן שמשון
  ,מור עפר, לונטל רות, כהן סנדי ,טל נחמה, זיילר אורלי, והבה ורד, הרלינג רחל, הולצר בר

 .כהן שקד לוטם נהיר,, מיירן רונית אל,-ענבל ברוך
 , לוין ניתאי, טרומפר בר, גודינגר שי, בראון יוני, אריאלי יפתח, מור שקד :וילדים

 .עמית טומי , כהן שקד, חן נועם, הופמן יאיר, דפנא רועי
 
 

**************** 
 
 
  ינואר בחודש הנפטרים לזכר - זכרון נר

 27/01/1944( ליפשיץ) שרשבסקי לאה
 24/01/1971 צור בתיה
 17/01/1976 יונס פטר( ינץ) יוחנן

 20/01/1981 הלוי מנחם
 20/01/1984 אלט מיכאל
 02/01/1986 נבו מוטקה

 02/01/1990 זהבי צבי
 11/01/1990 גנתון תלי
 31/01/1991 אלט( אני) חנה
 31/01/1991 אורן נעמי

 30/01/1996 טל( אודי) אהוד
  08/01/1999  גנתון חנה

 17/01/1999 דגן עמרם
 29/01/2001 טוב-לב אבנר
 25/01/2002 טל חגית
  03/01/2004 גפן רחל

 7/8/2010 ניצן גרוניה
  05/01/2006 אפל חיה
  29/01/2013 דן אבי

23/01/2016 טל אמוץ
 
 

 בברכות ואיחולי מזל טו
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  קטעים מארכיון מעוז -סטלגיה קיבוצית נו
 25.01.1951, 900. יומן מספרמעוז חיים,  מתוך "לחברים"

  ת"ע ץ  נ ט ע ת  ל א  ל מ ו  " 

בית הספר חגגו את ט"ו בשבט בנטיעת עצים השבוע עבר בסמן נטיעות והכנה לנטיעות. ילדי 
 בשטח בית הספר. 

בכרם נטעו אתמול זיתים. השטח, במקרן, ממזרח לכביש המוליך לכפר רופין. הוכן שטח 
דונם. "תנובה"  7.5-שתילים המספיקים ל 130-דונם זיתים, אך עתה קיבלו רק כ 25לנטיעת 

הפרה את הבטחתה ולא קיבלנו את ההזמנות שהובטחו לנו. אנו מקווים בכל זאת להשיג עוד 
 מרחביה. –שתילים. הזן אשר נטענו 

טרופיים. -בגן עצי הפרי מתכוננים לנטיעה. סומן שטח לנטיעת רימונים ושטח נוסף לעצים סוב
 פים לניסיון.אנו נטע כנראה שסק, אפרסמון, אנונה, גויאבה וכן מספר תפוחים ושזי

הייעור הממשלתית בסביבות המחנה. השתילים ועבודת נטיעה נוספת תבוצע על ידי מחלקת 
הנטיעה תיעשה על ידי המחלקה, ועלינו יהיה למנות חבר שינהל וישגיח על ביצוע העבודה. 

הנטיעה תיעשה על ידי המחלקה, ועלינו יהיה למנות חבר שינהל וישגיח על ביצוע  –מקומות 
 ה. מקומות הנטיעה יהיו מדרונות הוואדיות הקרובים וליד ברכת השחייה הישנה העבוד

 בדרך לכרם. 
 "" א ם  א י ן  ג ר ע י ן  ז ר ע ת  ב ט ח ! 

יעלה ויצמח. כמות הגשמים הנו ספת שירדה  –אנו יכולים לומר בבטחה כי מה שזרענו  אין
השבוע מחזקת עדיין את חיות הגרעינים ודוחה את הסכנה שנשקפה להם למספר ימים. הגשם 
האחרון חדר לעומק לא רב. עלינו להמשיך ולהגביר את קצב ההשקאה בהצפה. עד כה הושקו 

טה. הושקו בסך שטחי הפול והחציר והתחלנו בימים האחרונים להשקות גם את שטחי החי
 דונם. " 600-הכל עד היום כ

 

 
 
 
 
 
 

 


